
ПРОТОКОЛ № 36

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 28.02.2017 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії. 

М.Шеремета – член комісії. 

Т.Городиський – член комісії. 

С.Оленич – секретар комісії.

Запрошені: 

О.Савран – начальник фінансового управління.

О.Балог  –  голова  постійної  комісії  ради  з  питань  регулювання  земельних 

відносин.

Н.Броварський – член постійної комісії ради з питань регулювання земельних 

відносин.

І.  Дзюрах –  член постійної комісії  ради з питань регулювання земельних 

відносин.

М. Вітульська –  член постійної комісії ради з питань регулювання земельних 

відносин.

Л.Юрчак  – заступник  директора  департаменту  по  фінансах,  начальник 

фінансово-економічного відділу. 

І.Броварська  – начальник  загального  відділу,  юрисконсульт  департаменту 

міського господарства.

В. Чуба – начальник відділу охорони здоров’я.

Р.Шагала – начальник КП «Дрогобичводоканал».

Р.Урбан  – начальник відділу оренди та приватизації комунального майна.

.



Відсутні:

О.Жуковська – заступник голови комісії.

Б.Пристай – член комісії. 

В.Бернадович – член комісії. 

Порядок денний:

1.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми добровільної 

дольової  участі  об’єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків  у 

капітальному ремонті житлових будинків у м. Дрогобичі на 2017 рік».

Доповідач – заступник директора департаменту по фінансах, начальник 

фінансово-економічного відділу – Л.Юрчак.

2.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми капітального 

ремонту житлового фонду Дрогобицької міської ради на 2017 рік».

Доповідач – заступник директора департаменту по фінансах, начальник 

фінансово-економічного відділу – Л.Юрчак.

3. Розгляд  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми  реалізації 

заходів щодо інвестиційного розвитку території м. Дрогобича на 2017 рік».

Доповідач – заступник директора департаменту по фінансах, начальник 

фінансово-економічного відділу – Л.Юрчак.

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми фінансування 

послуг  з  виготовлення  технічних  паспортів  багатоквартирних  житлових 

будинків м. Дрогобича на 2017-2018 роки».

Доповідач – заступник директора департаменту по фінансах, начальник 

фінансово-економічного відділу – Л.Юрчак.

 5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми капітального 

ремонту  житлового  фонду  об’єднань  співвласників  багатоквартирних 

будинків  у м. Дрогобичі на 2017 рік».

Доповідач – заступник директора департаменту по фінансах, начальник 

фінансово-економічного відділу – Л.Юрчак.

.



6. Розгляд листа  КП «Дрогобичводоканал» щодо приведення Статуту у 

відповідність  до  норм  чинного  законодавства,  а  саме  визначення  розміру 

сформованого  капіталу  з  урахуванням  передбачених  коштів  у  міському 

бюджеті та затвердження відповідних змін до Статуту підприємства.

Доповідач – начальник КП «Дрогобичводоканал» – Р.Шагала.

7. Заслуховування  керівника  відділу  охорони  здоров’я  по  питанню 

заходів економії бюджетних коштів. 

Доповідач – начальник відділу охорони здоров’я – В.Чуба.

8.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження методики розрахунку 

орендної плати за користування майном комунальної власності Дрогобицької 

міської ради».

Доповідач – начальник відділу  оренди та  приватизації  комунального 

майна – Р.Урбан.

9. Розгляд  проекту  рішення  «Про  наглядові  ради  комунальних 

підприємств».

Доповідач – голова комісії ради з питань бюджету, планування фінансів 

та цінової політики та інвестицій – Р.Курчик. 

10. Розгляд листа ПП «Пром-сервіс».

Доповідач – керівник ПП «Пром-сервіс»  – В.Хомич.

11. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету 

м. Дрогобича на 2017 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

12. Звернення  голови постійної  комісії  ради  з  питань  регулювання 

земельних  відносин  –  О.Балога,  який  звернувся  з  пропозицією  розподілу 

бюджетних коштів по округах.

1. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми добровільної 

дольової  участі  об’єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків  у 

капітальному ремонті житлових будинків у м. Дрогобичі на 2017 рік».

СЛУХАЛИ:  Звернення  заступника  директора  департаменту  по 

фінансах,  начальника  фінансово-економічного  відділу  –  Л.Юрчак,  яка 

.



запропонувала  розглянути  проект  рішення  «Про  затвердження  Програми 

добровільної  дольової  участі  об’єднань  співвласників  багатоквартирних 

будинків у капітальному ремонті житлових будинків у м. Дрогобичі на 2017 

рік». 

Довела до відома, що по цій програмі пропонується співфінансування 

70%  міського  бюджету  і  30%  ОСББ.   Також  є  обласна  програма,  яка 

передбачає  дольову участь  в ОСББ у капітальних ремонтах будинків.   Ця 

програма розроблена на виконання ЗУ «Про особливості  здійснення права 

власності у багатоквартирному будинку».

ВИРІШИЛИ:  Дане рішення подати на розгляд ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

2. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми капітального 

ремонту житлового фонду Дрогобицької міської ради на 2017 рік».

СЛУХАЛИ:  Звернення  заступника  директора  департаменту  по 

фінансах,  начальника  фінансово-економічного  відділу  –  Л.Юрчак,  яка 

запропонувала  розглянути  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми 

капітального ремонту житлового фонду Дрогобицької  міської ради на 2017 

рік».

Підкреслила,  що  є  перелік  робіт,  які  пропонуються  кожного  року: 

ремонт покрівель, дахів, ліфтів, підлог. Додала, що на даний час коштів на ці 

роботи немає,  але сподіваються,  що по результатах роботи спецфонд буде 

перерозглядатися і будуть кошти залучені.

ВИРІШИЛИ:  Дане рішення подати на розгляд ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

3. Розгляд  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми  реалізації 

заходів щодо інвестиційного розвитку території м. Дрогобича на 2017 рік».

СЛУХАЛИ:  Звернення  заступника  директора  департаменту  по 

фінансах,  начальника  фінансово-економічного  відділу  –  Л.Юрчак,  яка 

запропонувала  розглянути  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми 

реалізації  заходів  щодо інвестиційного розвитку території  м.  Дрогобича  на 

2017 рік». 

.



Це  є  фонд  розвитку,  який  є  ще  також  не  затверджений.  Є перелік 

об’єктів, які є перехідні: будівництво кладовища на П.Орлика, спортивний 

майданчик  на  Є.Коновальця,  8.  Плануються  берегоукріплюючі  роботи  на 

р.Серет. це при умові, якщо гроші будуть виділятися. 

Також тут  включена  сума  1500,0  млн.  грн.  це  є  перехідні  об’єкти  з 

минулого року. 

ВИРІШИЛИ:  Дане рішення подати на розгляд ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

4. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми фінансування 

послуг  з  виготовлення  технічних  паспортів  багатоквартирних  житлових 

будинків м. Дрогобича на 2017-2018 роки».

СЛУХАЛИ:  Звернення  заступника  директора  департаменту  по 

фінансах,  начальника  фінансово-економічного  відділу  –  Л.Юрчак,  яка 

запропонувала  розглянути  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми 

фінансування  послуг з  виготовлення  технічних паспортів  багатоквартирних 

житлових будинків м. Дрогобича на 2017-2018 роки». 

Наголосила,  що житловий фонд,  в  основному,  вже старий і  відсутні 

технічні  паспорти.  Законодавство  вимагає  передачу  будинку  у  власність 

ОСББ  з технічною документацією. 

Підкреслила,  що  в  середньому,  технічний  паспорт  на  один 

багатоквартирний будинок  витрачатиметься біля 10,0 тис.грн..

Пропонується виготовити 20 таких паспортів.

ВИРІШИЛИ:  Дане рішення подати на розгляд ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

5. Розгляд проекту рішення «Про затвердження Програми капітального 

ремонту  житлового  фонду  об’єднань  співвласників  багатоквартирних 

будинків  у м. Дрогобичі на 2017 рік». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  заступника  директора  департаменту  по 

фінансах,  начальника  фінансово-економічного  відділу  –  Л.Юрчак,  яка 

запропонувала  розглянути  проекту  рішення  «Про  затвердження  Програми 

.



капітального   ремонту  житлового  фонду  об’єднань  співвласників 

багатоквартирних будинків  у м. Дрогобичі на 2017 рік». 

Додала,  що  ця  програма  розроблена  на  випадок,  якщо  не  буде 

підтриманий  проект  рішення  «Про  затвердження  Програми  добровільної 

дольової  участі  об’єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків  у 

капітальному ремонті житлових будинків у м. Дрогобичі на 2017 рік». 

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за проект рішення  «Про затвердження 

Програми  добровільної  дольової  участі  об’єднань  співвласників 

багатоквартирних будинків у капітальному ремонті житлових будинків у м. 

Дрогобичі на 2017 рік» та подати на розгляд ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Розгляд листа КП «Дрогобичводоканал» щодо приведення Статуту у 

відповідність  до  норм  чинного  законодавства,  а  саме  визначення  розміру 

сформованого  капіталу  з  урахуванням  передбачених  коштів  у  міському 

бюджеті та затвердження відповідних змін до Статуту підприємства.

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  КП  «Дрогобичводоканал»  - 

Р.Шагали,  який запропонував розглянути дане питання. 

Підкреслив,  що  на  сесії  було  проголосовано  за  придбання 

каналопромивної машини. Щоб готувати документи на відкриття рахунку в 

УДКСУ  у  Львівській  обл.,  спершу  потрібно  внести  зміни  до  Статуту 

підприємства. Звернувся з проханням підтримання цих змін до Статуту.

ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  зміни  до  Статуту  КП 

«Дрогобичводоканал».

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.  Заслуховування  керівника  відділу  охорони  здоров’я  по  питанню 

заходів економії бюджетних коштів. 

СЛУХАЛИ: Звернення начальника відділу охорони здоров’я – В.Чуби, 

який коротко ознайомив з заходами економії бюджетних коштів.

Додав, що на сьогоднішній день питання фінансування органів охорони 

здоров’я є болючим не лише у м. Дрогобич, а й у області і по свій Україні. 

.



30 листопада 2016 року Кабінет Міністрів України прийнято концепцію 

щодо  змін  фінансування  охорони  здоров’я.  Найбільшими  проблемами 

сьогодні  є  неефективне  витрачання  бюджетних  коштів,  низька  якість 

медичних послуг, яка пов’язана з проблемою хронічного  недофінансуванням 

галузі. Підкреслив, що фінансування є 50% від мінімальної потреби.

Відділ охорони здоров’я виконавчих органів Дрогобицької міської ради 

розробив план заходів щодо економії бюджетних коштів, а саме: скорочення 

ліжок  та  посад;  надання  відпусток  без  збереження  заробітної  плати; 

зменшення  доплати  за  хірургічну  активність,  переведення  пенсіонерів  на 

неповне  навантаження  роботи;  зменшення  споживання  енергоносіїв; 

погашення  видатків  загального  фонду  коштами  спеціального  фонду; 

обмеження надання сумісництва, суміщення, доплат та замін та інші.

Наголосив на тому, що розіслано листи міським головам міст Борислава, 

Трускавця та Дрогобицького району і запропоновані угоди про співпрацю.

Голова комісії - Р.Курчик звернувся: «Чи підтримує Вас Львів?».

Департамент  охорони  здоров’я  повністю  підтримує  нашу  ініціативу, 

мало  того,  3  березня  2017  року  відбудеться  виїзна  колегія  департаменту 

охорони здоров’я з дорученням голів міст Трускавця та Борислава по даному 

питанню.  

Начальник  відділу  охорони  здоров’я  також  підкреслив,  що  усі 

зекономлені кошти не покриють недоїмку у фінансуванні по охороні здоров’я.

Сподівалися,  що  фінансування  на  відділ  охорони  здоров’я  піде  з 

обласного  бюджету,  первинний рівень лишається  на місцях,  а  вторинний і 

третинний рівень з обласного бюджету. Нажаль,  цього не сталося.

Також  додав,  що  планується  переміщення  відділення  дитячої 

інфекційної лікарні у дитячу лікарню.

ВИРІШИЛИ: Інформацію прийняти до відома.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

.



8.  Розгляд проекту рішення «Про затвердження методики розрахунку 

орендної плати за користування майном комунальної власності Дрогобицької 

міської ради».

 СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  відділу  оренди  та  приватизації 

комунального майна  – Р.Урбана, який ознайомив з проектом рішення «Про 

затвердження методики розрахунку орендної плати за користування майном 

комунальної власності Дрогобицької міської ради».

ВИРІШИЛИ: Внести зміни в методику розрахунку орендної плати за 

користування майном комунальної  власності  Дрогобицької  міської  ради,  а 

саме: п. 29.3 - 100грн., п. 31 - 70 грн., п. 37 – 10 грн., п. 49 -10 грн.  та подати  

на розгляд ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

9. Розгляд  проекту  рішення  «Про  наглядові  ради  комунальних 

підприємств».

СЛУХАЛИ:  Звернення  голови  комісії  ради  з  питань  бюджету, 

планування  фінансів  та  цінової  політики та  інвестицій  –  Р.Курчика,   який 

ознайомив  з  проектом  рішення  «Про  наглядові  ради  комунальних 

підприємств».

ВИРІШИЛИ: Відхилити  в  такій  редакції,   яка  запропонована  на 

розгляд сесії міської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

10. Розгляд листа ПП «Пром-сервіс».

СЛУХАЛИ: Звернення керівника ПП «Пром-сервіс»  – В.Хомича, який 

довів  до  відома,  що  подав  міському  голові  запит  від  себе  особисто  і  від 

підприємства  щодо  збільшення  податку  на  нерухоме  майно  вдвічі. 

Наголосив, що це безпідставно і незаконно. 

СЛУХАЛИ: Звернення голови комісії ради з питань, який підкреслив, 

що цей лист не розписаний на бюджетну комісію, першочергово він мав бути 

скерований  у  відділ  економіки.  А  щодо  податків,  завжди  узгоджується  з 

депутатським корпусом і голосується по мінімуму.

ВИРІШИЛИ: Взяти до відома даний лист.

.



ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

11. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету 

м. Дрогобича на 2017 рік». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника   фінансового  управління  – 

О.Савран,  яка  ознайомила  з  проектом  рішення  «Про  внесення  змін  до 

міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік». 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за проект рішення «Про внесення змін до 

міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік». 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

12.  Звернення  голови постійної  комісії  ради  з  питань  регулювання 

земельних  відносин  –  О.Балога,  який  звернувся  з  пропозицією  розподілу 

бюджетних коштів по округах.

Кошти з продажу земельних ділянок ідуть на спеціальний фонд, а  в 

кінцевому випадку на бюджет розвитку. Пропонуємо розприділяти  ці кошти 

на свої виборчі округи. Просимо підтримати цю пропозицію.

Слухали звернення начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

підкреслила,  що бюджет розвитку формується з  продажі землі  та продажі 

майна.  Додала,  що перед  формуванням бюджету,  ми звертаємося  у  відділ 

оренди та приватизації комунального майна, щодо планування продажі землі 

на наступний. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати  пропозицію  комісії  ради  з  питань 

регулювання земельних відносин та при перевиконанні бюджету розвитку усі 

кошти  скеровувати  на  розвиток  міста  (на  потреби  громади  пропорційно 

виборчого округу)

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 4; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик

Секретар комісії                                                                                    С.Оленич

.


